
Zápis z jednání výboru spolku HALAS č. V/5 

Dne 14. 12. 2020 se uskutečnilo jednání výboru spolku HALAS prostřednictvím skype 
konference, na které byli v čase od 20:00 až 21:30 přítomni jeho členové - Jakub Hrazdira, 
Raul Kačírek, Pavel Kadlečík a Jan Zvěřina. Jana Ondroušková se nezúčastnila. Zápis 
z jednání výboru je doplněn o následné hlasování členů výboru spolku HALAS o podání 
návrhu k e-mailové členské schůzi. 

Na schůzi výboru byly projednávány návrhy ukončení pobočného spolku (PS) a způsob 
převodu peněz na spolek HALAS, které byly dříve diskutovány v komunikaci s výborem PS.  

Výbor spolku souhlasí s návrhem PS podat daňové přiznání PS za rok 2019 s nulou. Bylo 
diskutováno, zda budou moci býti využity peníze z PS k případnému uhrazení nákladů 
s přestavbou webu FED-SUDOKU, s čímž výbor spolku souhlasil. Následně to bylo v diskuzi 
s PS rozporováno a tak případná pomoc webu FED-SUDOKU bude hrazena přímo 
z prostředků spolku HALAS, na jehož účtě se nyní nachází přes 90 000 Kč. 

Návrh PS na převedení zbylých peněz z účtu PS na osobní účty členů spolku HALAS, kteří 
by následně formou daru peníze vrátili spolku HALAS, nebyl výborem spolku přijat. 

Přítomní členové schůze výboru 4 hlasy vyjádřili souhlas k ukončení PS formou likvidace, 
jehož ukončením by bylo převedení likvidačního zůstatku na účet spolku HALAS v polovině 
roku 2021. Závěry hlasování byly předány PS. 

Výbor dále na schůzi řešil otázku detailního vyúčtování z MS 2018 a shodl se na tom, že by 
bylo vhodné, aby toto vyúčtování PS co nejdříve poskytnul. 

Po skončení schůze bylo v e-mailovém hlasování členů výboru spolku HALAS rozhodnuto 5 
hlasy o podání návrhu k e-mailové členské schůzi, aby se členové spolku HALAS vyjádřili ke 
stanovisku výboru spolku o ukončení PS formou likvidace. 

sepsali Raul Kačírek a Pavel Kadlečík 


